
Podnet  č. 64/2017   
 
 
10. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 6.11.2017  
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Chcel by som sa ešte ďalej opýtať kompetentných, ktorá ulica je hlavná, Družstevná, SNP, čo 
sa vychádza na M. R. Štefánika. Už to tretí, alebo štvrtý rok interpelujem, žeby sa tam dalo 
horizontálne značenie na cestu, či vodorovné. Ja som Trebišovčan 52 rokov a neviem fakt, 
ktorá je hlavná. Tam je zrkadlo, tam je jedna daj prednosť, druhá prednosť. Pán Tomko by to 
vedel asi z autoškoly vysvetliť najlepšie. Ja neviem, fakt neviem, ale dovtedy tam budeme, 
dokedy fakt  dačo sa nestane, lebo to je dosť problém, ja neviem a keď to vedia druhí, tak 
nech mi poradia.  
 
PhDr. Čižmár: 
Požiadam oddelenie výstavby v súvislosti na vodorovné značenie, aby sa tým zaoberala 
príslušná zamestnankyňa.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
- oddelenie výstavby a majetku 
- technické služby 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


